
Protokół z zebrania Rady Rodziców w dniu 10.01.2023 r. 

Spotkanie rozpoczęte przez przewodniczącą Beatę Demianowską. 

Pani Dyrektor Halina Seifert wzięła udział w spotkaniu Rady Rodziców. 

Omówiono poniższe tematy: 

1. Rada rodziców wyraziła zgodę na rozreklamowanie planowanych bezpłatnych zajęć w 

ferie zimowe z karate, prowadzone przez Roberta Sworek. Oferta zostanie przesłana 

przez panią Dyrektor na mobidzienniku. 

2. a. Omówiono przez Panią Dyrektor ideę stworzenia Klubu Wolontariatu z 

koordynatorem szkolnym. 

b. Omówiono wprowadzenie nowej zasady iż uczniowie od klasy 4 do 8 mają przez 

okres 5 lat wypracować 30 godzin wolontariatu. Obecnych uczniów 8 klas ten limit 

nie dotyczy. 

3. Ustalono iż sztab WOŚP nie zostanie stworzony w szkole ze względu na brak 

zgłoszonego nauczyciela który koordynować musi działanie z ramienia szkoły. 

4. Dyskoteka- ustalono iż Rada Rodziców zaprosi również nauczycieli do uczestnictwa 

w dyskotece 

5. Omówienie potrzeby zgłoszenia się większej liczby opiekunów na dyskotekę w celu 

zabezpieczenia tej dużej imprezy. 

6. Omówienie procedury powołania Rady Szkoły 

7. Rada Rodziców poprowadzi rozmowy czy nauczyciele byli by zainteresowani 

poprowadzeniem ferii na terenie szkoły za dodatkową opłatą. 

8. Zapytanie do pani Dyrektor o działanie siłowni. Ma powstać grafik, nauczyciele w-fu 

będą prowadzić opiekę nad siłownią. 

9. Ustalenia na Dyskotekę: 

Rada Rodziców zorganizuje wodę i będzie wydawać w trakcie dyskoteki 

Realizacja imprezy – sala sportowa 

Łącznik zamknięty, dwa wyjścia ewakuacyjne 

Ze względu na ostatnie zagrożenia wokoło szkoły, Rada Rodziców podjęła decyzję iż 

wszyscy uczniowie muszą wyjść z dyskoteki z opiekunem które dziecko zna (nie musi 

być to rodzic) 

Samorząd Uczniowski koordynuje wystrój sali 

Uczestnicy dyskoteki muszą mieć obuwie sportowe, trampki na salę 

Bilet wstępu w kwocie 5zł 

Uczniowie mogą zgłaszać się do sprzątania sali po dyskotece - godziny wypracowane 

będą uznane jako praca na rzecz szkoły 

10. Ustalono dofinansowanie do animatora na baliku klas 1-3 w kwocie 233zł. 

11. Rada Rodziców zagłosowała za złożeniem wniosku o likwidację obecnego systemu 

punktowania za zachowanie i wnosi o wypracowanie nowego systemu dla uczniów. 

Protokół sporządziła Katarzyna Fronczewska 

 


